國立交通大學應用藝術研究所碩士班 103學年度

103學年度
National Chiao Tung University
Institute of Applied Arts
Masters Degree
2014-15 Academic Year

最低修業年限	一年
	One Year
Study	
應修學分數	工業設計組31學分,視覺傳達組31學分
	Industrial Design pathway: 31 credits
Total required credits	Visual Communication pathway: 31 credits
確修 (確課) 運程及	工設組/視傳組必修課程:
	Compulsory Courses for Industrial Design/Visual Communication Design
	1. 設計與藝術專題研討(每學期1學分),為一、二年級每學期必修課程
相關規定	1. 故前央雲伽寺越妍的(母字朔1字分),為 、二十級母字朔必修林住
Regulations	
	• For the first and second year, students must take the "Seminar on
	Arts and Design" course. (1 credit per semester)
	2. 「設計個別研究」必修3學分。至多以6學分為限。
	• The "Independent Study on Design" course provides 3 credits.
	Maximum 6 credits during your study.
	3. 至少應修滿本所六門課程(不含設計與藝術專題研討)。
	• Students should take at least 6 courses from the Institute of Applied
	Arts during their study. The compulsory "Seminar on Arts and
	Design" courses are not included within the 6 required courses.
	4. 至少應修滿四門各組開設之課程。
	• Students should take a minimum of 4 courses from each pathway.
	5. 至少應修設計或藝術創作實務相關課程一門。
	• Students are required to take at least one course related to their arts
	and design specialism.
	6. 以藝術創作畢業要件者,至少必修「設計與藝術創作實務」相關之
	課程二門。
	Students whose final projects are based on art, must take a minimum
	of 2 courses related to their arts and design specialism during their
	study.
	7.以研究論文為畢業要件至少應修研究方法相關課程一門。
	Students who decide to focus on research and dissertation writing
	should take a minimum of one course related to academic research
/++ \(\triangle \)	methodologies.
備註	
Notes	